
Příloha: Jak probíhala a probíhá participace? 

Na podzim roku 2018 se uskutečnila společná setkání studia MOBA s městskou částí Praha 
8 a místními obyvateli. Na těchto setkáních bylo sesbíráno mnoho podnětů, které byly 
zapracovány do analytické části studie. 

Minulý týden byl návrh územní studie představen městské části Praha 8, zástupcům 
společenství vlastníků bytových družstev, investorům a městským organizacím.  

Od 11. března až do 10. dubna poběží připomínkovací období, ve kterém bude moci kdokoliv 
podat podnět či připomínku k návrhu.  

Paralelně budou probíhat jednání s investory, společenstvími vlastníků a družstvy, politiky, 
úředníky a městskými organizacemi nad detaily návrhu.  

Cílem této měsíční konzultace je nalézt shodu nad výsledným návrhem tak, aby odrážel 
konsenzus zejména mezi potřebami místních obyvatel a strategickými prioritami hl. m. 
Prahy.  

„Jen pro vysvětlení doplním, že územní studie je na rozdíl od územního plánu nezávazná, 
slouží jako podklad pro rozhodování v území a v případě Ďáblic představuje vizi rozvoje do 
roku 2060. Navrhovanou výstavbu v území nevnímáme jako prioritní, ale rádi bychom do 
budoucna měli možnost sídliště rozvíjet zejména s ohledem na potřeby mladých i 
stárnoucích obyvatel. Vzhledem k tomu, že většina nové výstavby je navržena na pozemcích 
města, můžeme mít případnou výstavbu pod kontrolou. Pokud bude potřeba, můžeme ji v 
budoucnu doplňovat a pokud ne, stavět nemusíme. Je však důležité, abychom mohli 
flexibilně reagovat na měnící se svět a rozvoj města,“ vysvětluje Hlaváček. 

„Komunikace s místními obyvateli a jejich zapojení do plánovacího procesu je stěžejní 
součástí zpracování územní studie. Očekáváme, že připomínky pomohou návrh studie dále 
vylepšit a lépe přizpůsobit jejich podnětům,“ dodává ředitel IPR Ondřej Boháč. 

Výstupy z participačních setkání jsou k dispozici zde: www.iprpraha.cz/sidlistedablice . 

 

http://www.iprpraha.cz/sidlistedablice

